
 
VRTEC ČRNUČE  
Enota Sapramiška  
 
 
V naši skupini spodbujava otroke k teku že od malega. Že v lanskem letu sva 
ugotovili, da zelo radi tečejo, zato sva jih ob vsakodnevnih priložnostih k temu 
spodbujali in z njimi tekli. Najprej smo osvojili zelenico za vrtcem, nato pa smo iskali 
tudi površine v bližnji okolici in jih izkoristili za tekanje na prostem. Tudi sami v 
prostem času radi tečeva, tako, da nama je bil vaš projekt še dodatni izziv, ki sva ga 
z veseljem izvajali,poleg tega ste nama poslali zanimivo gradivo, ki nama bo služilo 
tudi v bodoče. 

 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


